
 
 
 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA STRUKOVNA ŠKOLA 
 

 

KLASA: 007-04/22-02/01 

URBROJ: 21481-356-04/01-22-7 

Makarska, 12. rujna 2022. god. 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

ŠESTE SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Vrijeme održavanja 09. rujna 2022. g. u 08,45 sati 

Mjesto: učionica br. 17 (kabinet informatike) 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Darko Lendić, Marin Bašić i Željko Matić.  

Odsutni: Hloverka Novak Srzić, Gordan Nadeždin, Katarina Vidak Ćudina 

Ostali prisutni: Momir Sumić, ravnatelj, Anita Zelić Tomaš, koordinatorica Europskog razvojnog 

plana i Tomo Doko, tajnik.  

Sastanak je otvorio predsjednik Mario Puharić, predsjednik. 

 

Predložen je usvajanje dnevnog reda koji je dostavljen s pozivom što je i prihvaćeno. 

 

         DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika pete sjednice 

2. Zahtjev ravnatelja za prethodnu suglasnost 

3. Odluka o usvajanju evropskog razvojnog plana 2022 - 2026 

4. Razno 

 

Ad1) Predsjedatelj je pozvao članove da iznesu primjedbe i ispravke zapisnika pete sjednice, a 

kako nije bilo prijava stavio je zapisnik na usvajanje. 

Usvojen je jednoglasno zapisnik pete sjednice. 

Ad2) Uslijed potrebe za organizaciju nastave u šk. god. 2022./23. ravnatelj je podnio zahtjev za 

suglasnost Školskom odboru za zasnivanje radnog odnosa za slijedeća radna mjesta i kandidate: 

- nastavnik matematike , 2 nastavna sata  - Čedomil Šimić 

- nastavnik elektrotehničkih predmeta, 11 nastavnih sati - Čedomil Šimić 

- nastavnik engleskog jezika, 5 nastavnih sati - Magdalena Antonini 

- pomoćnici u nastavi 2 kandidata: 1. Suzana Mrkušić 

             2. Ljiljana Šarić 

Školski odbor je na traženja ravnatelja dao suglasnosti za tražene kandidate. 

Ad3) Evropski razvojni plan za razdoblje od 01. rujna 2022. do 31. kolovoza 2026. godine 

obrazložila je Anita Zelić Tomaš, ističući potrebu i važnost uključivanja škole u suvremene 

tokove suradnje u razvoju obrazovnog procesa. 

Nakon izlaganja gospođe Zelić Tomaš predsjedatelj je pozvao prisutne na raspravu a kako nije 

bilo prijava stavio je prijedloga Evropskog razvojnog plana na usvajanje. 

Školski odbor je predloženi dokument usvojio jednoglasno. 

AD4) Kako nije bilo prijedloga za raspravu po točkom razno predsjedatelj je zaključio sastanak. 

 

Sastanka je završen  u 09,30 sati. 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko              Mario Puharić 

 


